

З 15 лютого 2013 року на території Митного союзу почали діяти наступні технічні регламенти.

*Технічний регламент "Про безпеку низьковольтного обладнання"* діє відносно електричного обладнання, призначеного для використання при номінальній напрузі змінного струму від 50 до 1000 В (включно) і від 75 до 1500 В (включно) - постійного струму.

*Технічний регламент "Про безпеку машин та устаткування"* встановлює мінімально необхідні вимоги безпеки машин та устаткування при розробці (проектуванні), виготовленні, монтажі, наладці, експлуатації, зберіганні, транспортуванні, реалізації та утилізації з метою захисту життя та здоров'я людини, майна, охорони навколишнього середовища, життя та здоров'я тварин, попередження дій, що вводять в оману споживачів.

*Технічний регламент "Безпека ліфтів"* встановлює вимоги безпеки, що враховують небезпечні фактори, характерні для ліфтів, а також правила поведінки на ринку і правила підтвердження відповідності ліфтів вимогам технічного регламенту.

*Технічний регламент "Про безпеку обладнання для роботи у вибухонебезпечних середовищах"* поширюється на електричне, в тому числі Ех-компоненти, і неелектричне обладнання для роботи у вибухонебезпечних середовищах. У технічному регламенті встановлені вимоги до обладнання для роботи у вибухонебезпечних середовищах, а також вимоги до експлуатації, ремонту, пакування, маркування обладнання для роботи у вибухонебезпечних середовищах. Крім того, у технічному регламенті встановлені правила зображення та нанесення спеціального знака вибухобезпеки.

*Технічний регламент "Про безпеку апаратів, що працюють на газоподібному паливі"* поширюється на обладнання, що випускається в обіг на єдиній митній території Митного союзу.

*Технічний регламент "Електромагнітна сумісність технічних засобів"* поширюється на

технічні засоби, що випускаються в обіг на єдиній митній території Митного союзу, які здатні створювати електромагнітні завади та (або) якість функціонування яких залежить від впливу зовнішніх електромагнітних перешкод.

Для технічних регламентів встановлений перехідний період до 15 березня 2015 року.